
 

 

 
 
Distrikt 236 
Sverige 

Presidentbrev 2 2019-2020 

  
  Floda den 4 oktober 2019 

    
 

Bästa Klubbpresidenter i Distrikt 236 
 
Skriva ett presidentbrev till er före vårt kommande distriktsårsmöte i Borås den 12 oktober. 

 

Sedan jag skrev presidentbrev nr 1 har Informationsmötet i Rosersberg passerat. Som planerat 

deltog Dsekr Kerstin Hansson, vDsekr Christina Svensson och jag själv. Det viktigaste bud- 

skapet till oss i IW var att ingen klubb skall behöva läggas ner under verksamhetsåret. Titta 

gärna på hemsidan där minnesanteckningar finns från Informationsmötet. Viktiga frågor som 

diskuterades var vitalisering i klubbarna och behovet av att skaffa nya medlemmar till klubbar 

och styrelser. 

 

Vi i vårt distrikt träffades sedan på det egna informationsmötet i Gamlestaden i Göteborg. 

Huvuddelen av vårt eget info-möte var rapport och diskussion av aktuella frågor från mötet 

i Rosersberg. Från vårt eget möte finns minnesanteckningar på hemsidan.  

Mycket glädjande var att samtliga klubbar i distriktet var representerade. 

 

Återkommer till några av de frågor som diskuterades på vårt möte: 

1. Tillsättning av valberedning i klubbarna. Se sid. 49 i Handboken. Förslag att varje klubb 

snarast tillsätter en valberedning på 2-3 past presidenter + ev 1 ytterligare medlem 

(sammanlagt tre medlemmar) och kommer igång med arbetet inför kommande val. 

Före val till uppdrag i klubben var noga med att informera den som föreslås vad uppdra- 

get innebär. 

 

2.  Strategiförslag avseende vitalisering. Se punkt 1-9 enligt minnesanteckningar.  

     Vårt distrikt fortsätter med informationsmöte som sitt projekt. Klubbarna får fundera över 

      om vi skall ha ett eller två informationsmöten under verksamhetsåret. Dessa möten är  

      komplement till DÅM och DM men kan aldrig ersätta distriktets DÅM och DM. 

      

3.   Klubbarnas strategiförslag. Vi beslutade att varje klubb skulle välja ett eget förslag från 

      punkterna 1-9 vilket jag hoppas att ni har gjort. För att vi på kommande DÅM skall kunna 

      diskutera vitaliseringsförslagen önskar jag att du meddelar mig din klubbs förslag senast  

      onsdag i vecka 41. Arbeta gärna i klubbarna med flera av förslagen enl. punkterna 1-9. 

 

4.   Informera klubbarnas medlemmar om att en tävling utlysts om vilken klubb som får flest    

      NYA medlemmar under innevarande verksamhetsår. 

 



 

 

Fortfarande saknas arkivarie i vårt distrikt vilket måste finnas. Det är en uppgift för alla   

distriktets klubbar att undersöka i den egna klubben om det finns någon som vill åta sig upp- 

giften som distriktsarkivarie. På hemsidan finns mer att läsa om arkivariens uppgifter samt  

arkiveringsplan för klubbar och distrikt. 

 

Inför kommande DÅM kan jag konstatera att fördelningen av kostnaderna för DÅM och DM 

kanske bör ske mellan klubbarna på annat sätt än som görs för närvarande. Idag betalar hemma- 

klubben för antalet delegater på distriktets möten. Arrangerande klubb måste långt innan mötet 

boka lokaler mm utan att veta hur många som kommer och vid lågt deltagarantal kan detta  

medföra att arrangerande klubb ådrar sig en förlust vilket inte är rimligt. Möten som ordnas av 

distriktet är en gemensam angelägenhet för alla distriktets klubbar och medlemmar och 

uppkomna kostnader bör delas mellan klubbarna oberoende av hur många som deltar från den 

egna klubben. Som det är nu med troligtvis ett lågt deltagarantal kan detta innebära att arran-

gerande klubb går med förlust.  

Hur skall en mer rättvis fördelning ske av kostnader vid distriktsmöten? Kanske skall 

kostnaderna fördelas på samma sätt som görs med resekostnader vid rådets möten - alltså 

fördelning efter antal medlemmar i klubbarna? Skall kostnaderna delas efter antal delegater 

som klubben har eller på annat sätt. Fundera på detta. 

 

Troligtvis kan det fortfarande finnas möjlighet att deltaga på DÅM i Borås om ni omg. tar 

kontakt med klubben i Borås. 

 

Är det någon klubb som vill att jag skall komma på besök i klubben så tveka inte att höra av er. 

 

Väl mött i Borås på DÅM! 

 

 

Lisbeth Gabrielsson 

DP 

 

Enbärsvägen 29 

448 37 Floda 

 

Tel 0761 700152 

 

lisbeth.gabrielsson@gmail.com 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


